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 Adalar İlçesi Katılımcı Planlama Çalışması Yerel Vatandaş Anketi, Adalar ilçesinde ikamet eden 466 vatandaşla yapılmıştır.
 Katılımın %73’ü erkek ve %27’si kadındır.
 Anket 4 Adada(Büyükada’da 2 mahalle olduğundan dolayı toplam 5 mahalleden oluşmaktadır) gerçekleşmiş olup ankete katılan

466 vatandaşın ada dağılımı sırasıyla; %35,5’i Büyükada, %22.3’ü Burgazada, %21,2’si Heybeliada ve %21’i Kınalıada’dır.
 Ankete katılım sağlayan vatandaşların %31,86’sı lise, %25,49’u lisans, %17,16’sı ilkokul, %13,73’ü ortaokul, %7,84’ü

yüksek lisans, %3,43’ü ön lisans ve %0,49’u doktora mezunudur.

 Katılımcıların %54,3’ünde birlikte yaşadığı 65 yaş ve üzeri bireyin olmadığını,
 %66,6’sında birlikte yaşadığı 16 yaşından küçük bireyin olmadığını,
 %76.3’ünün birlikte yaşadığı kronik rahatsızlığı bulunun bireyin olmadığını,
 %98’inin Büyükada’da devlet hastanesin olduğundan haberdar olduğunu,
 Devlet hastanesinde en çok bilinen ilk 3 branş sırasıyla; %38 Dahiliye, %13,3 Diş Hastalıkları ve %10,6 Acil Tıp olduğu,
 %35’inin 2 – 3 kere, %27’sinin 1 kere Büyükada Devlet Hastanesini ziyaret ettiklerini,
 %35,4’ü acil bir hastalık durumu, %28,4’ü normal poliklinik muayenesi için hastaneye başvurduklarını,
 %67,4’ünün herhangi bir kronik rahatsızlığının bulunmadığını,
 %41,9’u sağlığı ile ilgili bir sorunu olduğunda Aile Hekimine başvurduklarını,
 %29,7’si Büyükada Devlet Hastanesi kapasitesinin arttırılması gerektiğini, %28,1’i adalarda tam teşekküllü bir hastane olması

gerektiğini
 %89,4’ü Heybeliada Sanatoryumun tekrar bir hastane olarak açılmasını istediğini,
 %88,7’sinin İstanbul Büyükşehir Belediyesi’nin sunmuş olduğu genel hizmetlerden memnun olduklarını belirtmişlerdir.

Toplam Örneklem Sayısı: 466

Anket Adı: Adalar Halk Sağlığı Beklenti Anketi

Uygulayıcı Müdürlük: Halkla İlişkiler Müdürlüğü

Araştırma Tarihi: 24.02.2021-02.03.2021

Bilinirlilik Oranları



DEMOGRAFİK BİLGİLER 

CİNSİYET EĞİTİM DURUMU

 Ankete katılım sağlayan vatandaşların %73’ü erkek ve 
%27’si kadındır. 

 Ankete katılım sağlayan örneklemlerin vatandaşların %33’ü
lise, %30’u ilköğretim %22’si lisans, %12’si ortaokul, %2’si
ön lisans ve %1’i yüksek lisans mezunudur.

Erkek
73%

Kadın
27%

1%

2%

12%

22%

30%

33%

Yüksek Lisans

Ön Lisans

Ortaokul

Lisans

İlköğretim

Lise



DEMOGRAFİK BİLGİLER 

YAŞ DAĞILIMI ADALARA GÖRE YAŞ DAĞILIMI

Ankete katılım sağlayan örneklemlerin %6’sı 18-24 yaş
aralığında, %11’i 25-34 yaş aralığında, %17’si 35-44 yaş
aralığında, %21’i 45-54 yaş aralığında, %21’i 55-64 yaş
aralığında, %24’ü 65 yaş ve üzeridir
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DEMOGRAFİK BİLGİLER 

ADALARDAKİ İKAMET TÜRÜNÜZ NEDİR? ADALARDAKİ İKAMET SÜRENİZ NEDİR?

Ankete katılım sağlayan vatandaşların ağırlıklı olarak bütün
yıl boyunca adada ikamet edenlerden oluştuğu
belirtilmektedir.
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Ankete katılım sağlayan vatandaşların ağırlıklı olarak 41 yıl
ve üzeri Ada'da ikamet eden vatandaşlardan oluşmaktadır.



DEMOGRAFİK BİLGİLER 

SİZİNLE BİRLİKTE YAŞAYAN 65 YAŞ ÜZERİ 
BİREY VAR MI ?

SİZİNLE BİRLİKTE YAŞAYAN 16 
YAŞINDAN KÜÇÜK BİREY VAR MI?

SİZİNLE BİRLİKTE YAŞAYAN KRONİK 
RAHATSIZLIĞI OLAN BİREY VAR MI?
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BÜYÜKADA’DA BİR DEVLET HASTANESİ OLDUĞUNDAN 
HABERDAR MISINIZ?

Anket katılımcılarının Büyükada’da devlet hastanesi olduğundan %98
haberdar iken %2 haberdar olmadığını belirtmiştir.
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EĞER BİR ÖNCEKİ SORUDA CEVABINIZ "EVET, HABERDARIM" İSE 
HASTANE BÜNYESİNDE AŞAĞIDAKİ BRANŞLARDAN HANGİLERİNİN 
OLDUĞUNU BİLİYORSUNUZ?

Büyükada Devlet Hastanesinde branşlardan anket katılımcıların %38’i
Dahiliye, %13,3’ü Diş Hastalıkları, %10.6’sı Acil Tıp, %9,3’ü Genel
Cerrahi, %8,3’ü Göz Hastalıkları, %6,1’i Çocuk Hastalıkları, %3,4’ü Fizik
Tedavi, %3,4’ü Kadın Doğum, %3,3’ü Kardiyoloji, %2,1’i Nöroloji ve
%1,6’sı Psikiyatri branşların olduğunu bildiklerini belirtmişlerdir.
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EĞER BİR ÖNCEKİ SORUDA CEVABINIZ "EVET, HABERDARIM" İSE 
SAĞLIK SORUNLARI SEBEBİYLE KAÇ KERE BÜYÜKADA DEVLET 
HASTANESİNİ ZİYARET ETTİNİZ?

Büyükada Devlet Hastanesini ziyaret sayıları sorulduğunda; %35’i 2-3
kere, %27’si 1 kere, %17’si 10’dan fazla, %14’ü 4-5 kere ve %7’si 6-10
kere ziyaret ettiklerini belirtmişlerdir.
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BAŞVURUNUZUN SEBEBİ AŞAĞIDAKİLERDEN HANGİSİ YADA 
HANGİLERİDİR?

Büyükada Devlet Hastanesine başvuru sebepleri; %35,4’ü Acil Bir
Hastalık Durumu, %28,4’ü Normal Poliklinik Muayenesi, %15,6’sı İlaç
Yazdırma, %15’i Tahlil Yaptırma ve %5,7’si Aşı Yaptırma olduğunu
belirtmişlerdir.
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KRONİK BİR RAHATSIZLIĞINIZ VAR MI?

Anket katılımcılarına kronik rahatsızlıkları sorulduğunda; %67,4’ü
kronik bir rahatsızlığının olmadığını, %8,6’sının Kalp-Damar
Hastalıkları, %8,6’sının Şeker Hastalığı, %7,8’inin Hipertansiyon,
%3,9’unun Diğer Hastalıklar, %1,2’sinin Akciğer Hastalıkları, %0,8’inin
Bazı Kanser Türleri, %0,6’sının Depresyon, %0,6’sının Eklem İltihabı ve
%0,4’ünün Böbrek Hastalıkları olduğu belirtilmiştir.
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SAĞLIĞINIZ İLE İLGİLİ SORUN OLDUĞUNDA NE YAPARSINIZ?

Anket katılımcıları sağlıkları ile ilgili bir sorun olduğundan; %41,9’u aile
sağlığı hekimine gittiğini, %25,4’ü anakarada bir devlet hastanesi ya da
üniversite hastanesine gittiğini, %21,2’si Büyükada devlet hastanesine
gittiğini, %10,2’si Anakarada özel hastaneye gittiğini ve %1,3’ü Diğer
yerlere gittiğini belirtmişlerdir.
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ADALARDA HASTANE SAYISI VE KAPASİTESİ YETERLİ MİDİR?

Anket katılımcılarının %29,7’si Büyükada Devlet Hastanesi’nin
kapasitesinin arttırılmasını, %28,1’i adalarda tam teşekküllü bir
hastane olmasını, %15,8’i her adada acil bir durumda başvuracakları
bir birimin olmasını, %11,3’ü mevcut durumun yeterli olduğunu,
%8,8’i her adada tam teşekküllü bir hastane olmasını ve %5,4’ü her
adada halk sağlığı merkezi olması gerektiğini belirtmişlerdir.
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HEYBELİADA SANATORYUMUNUN TEKRAR BİR HASTANE OLARAK 
AÇILMASINI İSTER MİSİNİZ?

Anket katılımcılarının Heybeliada Sanatoryumunun tekrar bir hastane
olarak açılması sorulduğunda;

%84,3’ü Evet, tam teşekküllü bir hastane olarak açılmalı,
%6,2’si Hayır, başka bir amaçla kullanılmalı,
%4’ü Evet Üst düzey bir fizik tedavi merkezi olarak açılmalı,
%2,6’sı herhangi bir fikir beyan etmemiş,
%1.8’i Kararsız olduğunu ve
%1,1’i Evet, istenildiğinde pandemi hastanesi olarak kullanılma
yeteneği olan bir hastane olarak açılmalı görüşlerini bildirmişlerdir.
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Evet, Üst düzey bir fizik tedavi merkezi olarak
açılmalı

Hayır, başka bir amaçla kullanılmalı
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ADALARDAN ANAKARAYA YA DA ADALARIN KENDİ İÇERİSİNDEKİ 
ULAŞIM ŞEKLİNİN HASTANE/HASTANELERE ERİŞİMİ NASIL 
ETKİLEDİĞİNİN DEĞERLENDİRİR MİSİNİZ?

 Ulaşım konusunda kış aylarında genel olarak 
sorun yaşandığını,

 Genel olarak rahat ulaşım sağladıklarını,

 Acil durumlarda deniz ambulansı ile gittiklerini,

 Deniz Ambulansının hızlandırılması gerektiği,

 Acil botların sayılarının arttırılması gerektiğini,

 Her adada acil müdahale biriminin olması 
gerektiğini belirtmişlerdir.



ADALARDAN ANAKARAYA YA DA ADALARIN KENDİ İÇERİSİNDEKİ 
VAPUR VB. ARAÇLARIN KALKIŞ VE VARIŞ SAATLERİNİN 
HASTANE/HASTANELERE ERİŞİMİNİ NASIL ETKİLEDİĞİNİN 
DEĞERLENDİRİR MİSİNİZ?

 Kış aylarında ve gece saatlerinde aksaklık 
yaşadıklarını

 Acil durum dışında rahat ulaşım sağladıklarını,

 Sefer saatlerine göre randevularını 
oluşturduklarını,

 Sefer saatlerinin daha sık hale getirilmesi 
gerektiği başlıklar arasındadır.



ADALARDA YAŞARKEN SAĞLIK HİZMETİ ALMAK KONUSUNDA BİR 
ZORLUK YAŞADINIZ MI? BUNU KISACA ANLATIR MISINIZ?

 Acil durumlarda zorluk yaşadıklarını,

 Aile hekimlerinden memnun olduklarını,

 Acil durumlar dışında sağlık hizmetlerinden 
memnun olduklarını,

 Tahlil ve röntgenler için anakaraya gittiklerini 
bunun düzeltilmesi gerektiğini,

 Devlet hastanesindeki doktorlar bakımından 
eksiklik yaşandığını belirtmişlerdir.



ADALARIN, SAĞLIK ALTYAPISININ GELİŞTİRİLMESİ AMACIYLA 
ÖNERİLERİNİZ NELERDİR?

Adaların, sağlık altyapısının geliştirilmesi amacıyla ağırlıklı olarak
verilen öneriler tabloda belirtilmiştir.

YOK 5

BÖLÜMLER AÇILSIN 3

HER BRANŞIN DOKTORU OLMALI 2

ADAYA HASTANE 2

HER BRANŞIN DOKTORU OLSUN 2

HER BRANŞIN DOKTORU OLMASI GEREKİYOR 2

DOKTOR GELSİN 2

ÖNERİM YOK 2

TAM TEŞEKKÜLLÜ HASTANE OLMALI 2

TAM TEŞEKKÜLLÜ HASTANE OLSUN. 2

SAĞLIK OCAKLARINDA SABİT BİR DOKTORUMUZ YOK SABİTLENMESİNİ İSTİYORUM 1

HER ADANIN KENDİ BÜNYESİNDE TAM TEŞEKKÜLLÜ HASTANE YAPILMASI 1

HASTANEDE DOKTOR YOK,BÖLÜMLERİN ÇOĞU KAPALI,SÜREKLİ SEVK EDİLİYOR HASTA 1

ACİL DURUMLARDA GİDEBİLECEĞİMİZ 7/24 ÇALIŞAN POLİKLİNİKLER OLMALIDIR 1

HEYBELİADA SANATORYUMUN TEKRAR AÇILMASINI İSTİYORUM 1



İSTANBUL BÜYÜKŞEHİR BELEDİYESİNİN SİZLERE SUNMUŞ OLDUĞU 
GENEL HİZMETLERDEN MEMNUN MUSUNUZ?

İstanbul Büyükşehir Belediyesinin sunmuş olduğu genel hizmetlerden
%88,7 oranında memnun olduklarını belirtmişlerdir.
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